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PREDMET: IZVJEŠTAJ O RADU J.K. LAHOR ZA 2021. GODINU

U skladu sa programom rada za 2021. godinu, klub je realizovao slijedeće:

ŠKOLA JEDRENJA

Tokom ljeta, u junu i julu, organizovana je obuka jedrenja za djecu od 7 do 12 godina. Format je

bio isti kao i ranijih godina. Obuka se održavala u grupama od 5 – 6 polaznika u trajanju od 20 sati po grupi.

Vođeno je 5 grupa sa ukupno 27 polaznika od kojih je jedna grupa od petoro djece prošla obuku na

engleskom jeziku. (2020. je bilo 19 polaznika). Od 22. polaznika, koliko ih je prošlo obuku na našem jeziku,

njih 14 (63 %) se pridružilo redovnim treninzima u toku ljeta, a 5 (23 %) je nastavilo i u zimskoj sezoni.

Ove godine posebna pažnja posvetila se radu sa djecom i odraslima kroz privatne časove. Pokazalo

se da u Kotoru postoji interesovanje (pogotovo kod stranaca) za učenje jedrenja. Ovaj vid aktivnosti

predstavlja dodatan izvor finansiranja i potencijal za dalji razvoj kluba kroz aktivni turizam. U 2021. godini

obuku kroz privatne časove prošlo je 22 učenika.

TRENINZI

U 2021. godini treninzi su održavani 3 puta sedmično. Članovi su podjeljeni u grupe prema

klasama i vještini. U klubu je aktivna jedna grupa u klasi Laser i tri grupe u klasi Optimist. Trenutni broj

aktivnih članova u klasi Laser je 8 a u klasi Optimist je 23 što ukupno čini 31 redovnog člana do 18 godina

starosti. Ovim je ostvareno uvećanje od 20 % u odnosu na 2020. godinu u broju redovnih članova.

Tokom ljetnjeg raspusta treninzima su se tradicionalno priključila i djeca koja nisu aktivna preko

cijele godine pa je u avgustu broj članova u klubu dosegao 54. U ovom periodu je takođe ostvareno

uvećanje broja sezonskih članova u odnosu na 2020. godinu i to za 22 %.
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REGATE I REZULTATI

JK Lahor je organizovao regate za kalse Optimist i Laser a u skladu sa kalendarom CJS-a i planom

rada. U maju mjesecu organizovali smo takmičenje “Regata Bokeških mornara” i “Memorijal Milana

Tujkovića” uz podršku preduzeća “Tujko”. U julu smo organizovali regate “Memorijal Kapetana Marka i Joza

Ivanovića” i “Spinel kup” uz podršku preduzeća “Spinel”. Na ovim regatama takmičarima su dodjeljene

ručno pravljene unikatne medalje koje je za potrebe kluba izradila Paula Petričević. Ove godine uz pomoć
Opštine Kotor organizovali smo regatu “Dan Kotora” za kalse Optimist i Laser.

Klub je 21. i 22. jula organizovao 18. po redu “Fašinada cup” regatu. Učestvovala su 42 broda sa

180 članova posade. Regata je organizovana po ustaljenom programu uz dobar vjetar tokom oba dana

jedrenja. Direktor marketinga kluba Vuk Lončarević sa svojim preduzeću “Unibrand” vodio je marketinšku

kampanju i bio zadužen za dizajn pratećeg materijala i promociju regate što je doprinjelo uspješnoj

realizaciji.

Klub je učestvovao na svim planiranim regatama u zemlji i inostranstvu osim regate CSC Kup u Puli

uslijed ograničenja zbog Covid pandemije. Detaljni rezultati za klase Optimist i Laser prikazani su u prilogu

izvještaja, a posebno izdvajamo sledeće rezultate:

● U klasi Optimist ukupno je osvojena 41 medalja (14 zlatnih, 15 srebrnih i 11 bronzanih) što

je rezultat sličan prošlogodišnjem, ali ako se uzme u obzir da su najtrofejniji takmičari iz

klase Optimist prešli u klasu Laser onda je broj osvojenih medalja zapravo izuzetan.

● U klasi Laser došlo je do povećanja broja osvojenih medalja za 200 % (sa 7 na 22). Od toga

je osvojeno 7 zlatnih, 8 srebrnih i 7 bronzanih medalja. Ovaj napredak je ostvaren uslijed

činjenice da je u klasi Laser trenutno aktivno 8 takmičara dok je u 2020. godini u ovoj klasi

jedrilo dvoje takmičara.

● JK Lahor je osvajač kupa CG za sve kategorije klase Optimist (generalno, 12 godina i

djevojčice) i za klasu ILCA 4 u kategoriji djevojčica.

● JK Lahor je osvajač prvenstva CG za klasu Optimist (generalno i do 12 godina) i za klasu

ILCA 4 (djevojčice)

● Poseban uspjeh predstavlja činjenica da je naš član Marko Vujović završio ligaški dio

takmičenja na prvoj poziciji a narednih 5 pozicija zauzimaju takođe naši takmičari.

● Klub je ove godine učestvovao i na 4 regate u inostranstvu. Poseban rezultat je ostvaren na

Prvenstvu jugoistočne Evrope na Paliću gdje je “Lahor” dobio priznanje za najbolji klub za

ostvaren ukupan rezultat. Na OP Hrvatske za kalsu Optimist do 12 godina, Vanja Strahinja

je osvojila prvo mjesto u kategoriji djevojčica i treće mjesto u generalnom plasmanu.

Pored ovih učestvovali smo i na Dubrovačkoj i regati Sv. Nikola u Puli.

● MM Sailing team predvođen našim članovima Milošem i Markom Radonjićem pobijedio je

na skoro svim regatama na kojima se takmičio. Braća Radonjić su sa svojim nastupima

promovisali klub na najbolji mogući način. Posebno se izdvajaju pobjede na regatama

Fiumanka u Rijeci, Mrduja u Splitu, Venice hospitality challenge u Veneciji kao i treće

mjesto u generalnom plasmanu na regati Barcolana.
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ODRŽAVANJE FLOTE I JEDRILIČARSKE OPREME

Ove godine je u održavanje flote i opreme uloženo 4.299,82 eura. Popravljene su dotrajale

jedrilice. Kupljena su tri polovna jedra za klasu Optimist kao i sitna oprema za jedrilice i konopi. Klub je

kupio 10 novih prsluka i 6 zimskih odjela za jedrenje a popravljena su i stara oštećena odijela. Ono što

svakako nedostaje jesu nova jedra za čiju nabavku ove godine nismo uspjeli naći donatora. Miloš Milošević
je donirao klubu vanbrodski motor od 6 KS koji smo u klubu uspjeli popraviti pa ga sada redovno koristimo.

Uz pomoć Aleksandra Milakovića kupili smo i novi vanbrodski motor od 6 KS marke Tohatsu. Dejan

Golubović je ustupio na korištenje mali gumenjak sa plastičnim dnom, pa klub sada na raspolaganju ima

dva manja gumenjaka i dva motora od po 6 KS.

ODRŽAVANJE KLUPSKOG PROSTORA

Na uređenju prostora ispred kluba a shodno planu rada nije bilo puno pomaka prije svega zbog

loše komuikacije sa Direkcijom za uređenje i izgradnju Kotora kojoj smo se obraćali u više navrata u vezi

sanacije stepeništa i uređenja prostora na mjestu Stefine kuće. Na sastanku sa predsjednikom Opštine

Kotor nismo uspjeli da dobijemo podršku za ove aktivnosti tako da je stanje ispred kluba i na ponti ostalo

isto kao i 2020. godine. U uređenje klupskih prostorija su uložena određena sredstva a uz volonterizam

prijatelja i članova kluba izrađeni su i obnovljeni ormari, nosači za jedra i jarbole i kancelarija kluba.

AKTIVNOSTI  KLUBA

Klub je sa svojim članovima na poziv JK “Latinsko jedro” iz Bara učestvovao na “Regati mladosti”

koja se održavala sredinom maja mjeseca. Uz pomoć porodice Bokovac obezbjeđen nam je višednevni

smještaj u hotelu “Princess” pa smo ovo gostovanje iskoristili i za kratke pripreme naše ekipe. Tokom

boravka održali smo školu jedrenja za najmlađe goste hotela i ostalu zainteresovanu djecu iz Bara.

Naši mlađi članovi su volontirali a stariji sudili na Evopskom prvenstvu U21 za kalsu ILCA na Luštici.

To je bila prilika da se steknu nova iskustva i znanja pogotovo u pogledu suđenja.

Klub je u sklopu obilježavanja “Dječije nedelje” održao promociju svojih aktivnosti u Kulturnom

centru Nikola Đurković. U saradnji sa NVO “Delfin” realizovan je projekat u kojem smo osnovce iz škole u

Radanovićima upoznali sa jedrenjem. Zbog pandemije virusa, manifestacije “Bokeška noć” i “Dani

kamelije” na kojima tradicionalno učestvujemo nisu održane.

Uprava je ove godine angažovala sudskog vještaka koji je izvršio procjenu i popis imovine i na taj

način smo legalizovali imovinu u poslovnim knjigama kluba.

Uprava kluba je u novembru potpisala ugovor o sponzorstvu sa preduzećem “Raspberryplum” iz

Velike Britanije. Vrijednost ovog ugovora je 12.000 eura a ugovor je potpisan na period od godinu dana.
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IZAZOVI ZA KLUB

Najveći problem u radu kluba i dalje predstavlja pouzdan veliki gumenjak. Klub se do sada snalazio

sa gumenjakom koji nema papire i nepouzdanim motorom ali se taj gumenjak uslijed nevremena u

decembru potopio i ne isplati se ulagati u njegovu popravku. Uprava je našla dobru ponudu u Puli ali je

potrebno skupiti sredstva u iznosu od 10.000 eura za kupovinu istog. Fokus uprave, skupštine i osnivača

kluba mora biti na skupljanju ovih sredstava kako bi se prije proljeća realizaovala nabavka gumenjaka.

Problem kombi vozila zajedno sa problemom gumenjaka predstavlja veliku prepreku u kontinuitetu

odlaska na regate. Svako putovanje je neizvjesno i do poslednjeg momenta ne znamo da li ćemo ići na

takmičenje ili ne. Iz tog razloga odlazak na regate u inostranstvo zahtjeva sredstva za iznajmljivanje

gumenjaka i kombija što dodatno opterećuje budžet kluba ali i roditelja koji sufinansiraju posjete

regatama van zemlje. Za odlazak na regate i vuču teglja u Crnoj Gori imamo podršku Tripa Moškova i

njegovog predzeća “Bellatrix yachting” kao i Deana Golubovića koji nam donekle rješavaju probleme.

Članovi uprave koriste svoja privatna vozila za transport djece i opreme.

Rješavanje problema poznatog kao “Stefina kuća” predstavlja jedan od najvećih izazova za klub.

Uprava je održala sastanak sa predsjednikom Opštine na kojem nam je stavljeno do znanja da pomoć u

pogledu uređenja prostora nekadašnje Stefine kuće ne možemo očekivati. Dobili smo tumačenje da

nemamo nikakva prava na ovaj prostor pošto se odluka o ustupanju na korištenje odnosila samo na

objekat kojeg više nema. Potrebno je angažovati advokata koji bi eventualno mogao rješiti ovaj problem u

korist kluba ali je teško pronaći sredstva za to.

ZAKLJUČAK

Uprava je u pogledu takmičenja, treninga, povećanja broja članova i promocije kluba u potpunosti

ostvarila plan rada za 2021. godinu. Planovi za kompletnu nabavku opreme i uređenja kluba ostali su

neostvareni uslijed činjenice da je finansijski plan realizovan u iznosu od 65 % od planiranog. U pogledu

ostvarenih rezultata na takmičenjima klub je bio izuzetno uspješan kako u “malom” tako i u krstaškom

jedrenju. Klub je završio godinu bez dugovanja.

Filip Petričević, predsjednik
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